
Protokoll fört vid  
Mönstringsvägens Samfällighetsförenings ordinarie stämma,  
den 13:e mars 2022, klockan 15.00. 
 
 
 
 
§ 1 Jonas Lintunen förklarade stämman öppnad. 
 
 
§ 2  Stämman förklarade mötet riktigt utlyst. 
 
 
§ 3 Dagordningen fastställdes 
 
 
§ 4 Till mötesordförande valdes Jonas Lintunen 
 
 Till mötessekreterare valdes Agneta Karlsson 
 
 Till justerare och tillika rösträknare valdes Karin Kruse(Mv 144) och Monica 
 Nyström(Mv 116) 
 
 
§ 5 Stämman fastställde röstlängden till 14 st representerade fastigheter varav 1 st 

via fullmakt. 
 
 
§ 6 Stämman tittade på styrelsens redogörelse av år 2021, dessa fastställdes och 

godkändes av stämman. 
 
 
 Se Stämmohandlingarna för år 2021.   
 
 
§ 7 Revisor Monica Nyström läste upp revisionsberättelsen för 2021.  
  
 Se bifogad revisionsberättelse för 2021. 
 
 
§ 8 Stämman beslutade om ansvarsfrihet för den gamla styrelsen. 
 
 
§ 10 a Styrelsens förslag för verksamhetsåret 2022. 

Stämman fastställde och godkände styrelsens förslag samt Investerings- och 
underhållsplanen för 2022. Stämman godkände även styrelsens förslag till 
budget för 2022. 
Stämman godkände ordinarie Formalia.   
 



 
 
 
§ 10b Debiteringslängden för 2022 förelades och fastställdes. 
 
   
§ 11 Stämman kom fram till följande förslag för 2022 och som även godkändes.
  
 

Till ordinarie ledamöter valdes; 
 

Jonas Lintunen  Mv.136 
Peter Lemon   Mv.30 
Agneta Karlsson   Mv.186 
Ilkka Kekkonen  Mv. 48 
Monika Sandén  Mv.100 
Roger Scheu   Mv.28 
Karin Kruse   Mv.144 
 

 Till ersättare valdes; 
 
 
   
 Till revisorer valdes; 
 
  Rolf Ericsson  Mv.120 
  Monika Nyström  Mv.116 
 
    
 
 Till valberedningen valdes; 
   
  Vakant:  
 
   
§ 12 Stämman valde Jonas Lintunen till ordförande och Peter Lemon till kassör.  

I övrigt låter stämman styrelsen konstituera sig självt. 
 
  
§ 13 Under mötets gång togs anteckningar om följande ”Övriga frågor” upp; 
  

-Hur ska vi skydda våra gräsytor från bilkörning? Förslag staket. 
 
-Parkeringsplatsbrist. Diskussion om hur få alla att använda garagen och att inte 
använda som förråd.  
Förslag om fler parkeringsplatser vid gård 6, längs kanten vid infarten. Ta bort 
buskarna för att ge plats. 
Laddstolpar som ska installeras tar inga befintliga parkeringsplatser. 
 



-Fråga om de El-bilar som laddar i garagen? Peter informerar om att dessa blir 
debiterade. 
 
-Fråga om att installera värmemätare i varje hus. Förfrågan om kostnad går ut. 
 

  
 
§ 14 Mötesordförande Jonas Lintunen tackade för förtroendet och avslutade mötet.  
 
 
 
 
Agneta Karlsson   Jonas Lintunen 
Mötessekreterare   Mötesordförande 
 
 
 
 
 
Karin Kruse      Monica Nyström 
Justerare    Justerare 
 

 
 
 


